
Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 8. decembra 2020 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny   
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia:  
Ďalší prítomní: Mgr. Norbert Varga - tlmočník, zástupcovia VIWO s.r.o. 
     
Návrh bodov programu: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí OZ 
3. Prezentácia firmy VIWO s.r.o. 
4. Všeobecne záväzné nariadenie (VZN) o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi na území obce Holice 
5. Všeobecne záväzné nariadenie (VZN) o miestnych daniach a o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Holice 
6. Prevádzkový poriadok zberného dvora 
7. Delimitačný protokol 
8. Zmena rozpočtu obce č. 2/2020 
9. Prerokovanie žiadostí miestnych organizácií o dotáciu 
10. Schválenie rozpočtu za r. 2021 
11. Prerokovanie plánovaných projektov 
12. Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Ľudovít Iván. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s 
navrhovanými bodmi programu. Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol nasledujúcich poslancov: 
 
Jozef Viola 
Mgr. Vojtech Ravasz 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 2. 
 
Zapisovateľ: Ing. Erika Jakli 
 
 
 
 



 
 
2. Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva (OZ) 
 

Starosta obce informoval o splnení návrhov uznesení predchádzajúceho zasadnutia.  
Iván: 
- Údaje z evidencie obyvateľstva: 1 narodenie, 6 úmrtí, 11 prisťahovaní, 7 odsťahovaní. Počet 
obyvateľov obce: 2130.  
- Začali fungovať potraviny v Starej Gale. 
- Miestny dobrovoľný hasičský zbor má už viac ako 50 členov. Hasičské vozidlo bolo 
zrekonštruované a je vo vynikajúcom technickom stave. 
- Začala sa premávať nová autobusová linka z Dunajskej Stredy do Bratislavy, cez Holice. 
Autobusovú zastávku sme premiestnili z časti obce Beketfa.  
- Zúčastnil som sa zasadnutia Združenia obcí horného Žitného ostrova. Obec uzatvorí zmluvu s 
firmou ELTMA na odvoz pneumatík. 
- Pristihli sme obyvateľov Trstenej na Ostrove, ktorí ilegálne umiestnili odpad, údaje páchateľa 
sme našli v odpade, skontaktovali a vyzvali sme ho na odstránenie tohto odpadu. 
- V nájomných bytoch boli vymenené kotle a ohrievače vody. 
- Autobusová zastávka Veľká Budafa bola vylomená. Poistenie je uzatvorené v Komunálnej 
poisťovni. Nie sme spokojní so spoluprácou, lebo poslednú škodovú udalosť zamietli aj po dvoch 
odvolaniach. Zrušíme zmluvy, ktoré máme uzatvorené s nimi. 
- Pri kruhovom objazde sa stala ďalšia nehoda, počas ktorej sa poškodil aj povrch cesty. 
- Tohtoročný vianočný stromček pochádza z časti Beketfa, adventný veniec vyzdobili členovia 
miestneho klubu dôchodcov. 
-  Na zberný dvor sme kúpili váhu v hodnote 9 000 €. 
- Testovanie COVID realizované počas 2 novembrových víkendov nás stálo 5000 €, ktorý nám už 
štát vrátil.    
 
3. Prezentácia firmy VIWO s.r.o. 
 

Zástupcovia firiem VIWO a ATRIOS referovali o ich doteraz dosiahnutých výsledkoch v oblasti 
vysporiadania vlastníckych práv. Investorom je nemecká firma.  Cesta a pozemky musia byť 
odovzdané v r. 2022. Väčšinu z nich sa im podarilo vysporiadať. Na projekte spolupracujú tieto 
dva firmy, ich cieľom je vybudovanie logistického parku s rozlohou 81 000 m². 
 
4. Všeobecne záväzné nariadenie (VZN) o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Holice 

 

−  Iván – zmena nastala v oblasti zberu pneumatík. 
− Ravasz – navrhujem, aby do prevádzkového poriadku zberného dvora bol zahrnutý aj jeho 
otváracia doba. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 



5. Všeobecne záväzné nariadenie (VZN) o miestnych daniach a o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Holice 

 
− Iván – najväčšia zmena nastala pri poplatku za umiestnenie veľkoobjemového odpadu, ktorý 
sme navýšili na 0,12 € za 1 kg. 
− Farkas – táto cena nie je príliš vysoká? 

− Iván – inak by sme sa nevmestili do nákladov za odvoz. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
6. Prevádzkový poriadok zberného dvora 

 

− Iván – zmenili sme otváraciu dobu, ďalej zmenilo sa aj umiestnenie pneumatík. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
7. Delimitačný protokol 
 
 
− Iván – zrealizovala sa rekonštrukcia telocvične, práce z technického hľadiska boli vykonané 
v poriadku. Protokol obsahuje prevod tejto hodnoty. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
8. Zmena rozpočtu obce č. 2/2020 
 
Starosta obce informoval o položkách zmeny rozpočtu. 
− Iván – obec nezvýšila svoje dlhy a z našich zamestnancov sme nemuseli nikoho prepustiť. Z 
podielových daní sme získali nižšiu sumu. Z tých projektov, s ktorými sme počítali, niektoré ešte 
neboli ukončené. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra. 
 
 
9. Prerokovanie žiadostí miestnych organizácií o dotáciu 
 

− Usačov – zvykol som si položiť otázku, že reálne koľko môžeme dať? 

− Iván – pravdupovediac veľa nie. Vznikli nové organizácie, v tomto roku neboli žiadne 
aktivity, každá organizácia musí zúčtovať tieto dotácie. 

 
Jednotlivé organizácie dostali nasledujúce dotácie: 
 

• Miestna organizácia Červeného kríža žiada dotáciu vo výške 500 €. Schválená dotácia: 500 
€. 

Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
• Dobrovoľný hasičský zbor žiada dotáciu vo výške 1000 €. Schválená dotácia: 1000 €. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 



• Športová organizácia žiada dotáciu vo výške 12 000 €. Schválená dotácia: 12 000 € 
/podmienkou je aktívne fungovanie/. 

Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
• Divadelný súbor Rózsa(Szín)Ház žiada dotáciu vo výške 2500 €. Schválená dotácia: 500 €. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 1. 
 
• Základná organizácia Csemadoku žiada dotáciu vo výške 2000 €. Schválená dotácia: 500 €. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 

 
10. Schválenie rozpočtu za r. 2021 
 
 
− Ravasz – tento rok bol špecifický. Navrhujem schváliť tento rozpočet, avšak v budúcom roku 
určite budú nejaké zmeny.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
11. Prerokovanie plánovaných projektov 

 

− Iván – chceli by sme sa zapojiť do nasledujúcich projektov:  
• Rozšírenie verejnej kanalizacie v obci Holice, celkový rozpočet projektu je 500 000 €, z toho 

vlastné zdroje 25 000 €. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 

• Vodozádržné opatrenia v intraviláne obce Holice, celkový rozpočet projektu je 200 000 €, z 
toho vlastné zdroje 10 000 €. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 

• Rozšírenie gravitačnej stokovej siete obce Holice, celkový rozpočet projektu je 115 000 €, 
z toho vlastné zdroje 5 750 €. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 

 
 
12. Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Mónika Pőthe 

− Iván – chceli by kúpiť parcelu č. 63/24 v kat. úz. Kostolná Gala, za cenu 5 €/ m². Obec kúpila 
pozemok od Jednoty za tú istú cenu. Zámer bude zverejnený na webovej stránke obce.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
  

• Žiadosť - žiadatelia: Béla Miklós a Mgr. Zsuzsa Ritter  
− Iván – chceli by si dlhodobo prenajať, prípadne kúpiť niektorú z parciel č. 130/10 (v kat. úz. 
Beketfa) alebo č. 135/24 (v kat. úz. Kostolná Gala). V súčasnosti toto územie prenajíma PD. 
Hlasovanie: za 0, proti 9, zdržal sa 0. 
 
 
 
 



• Žiadosť - žiadateľ: Gusztáv Fodor 

− Iván – na predchádzajúcom zasadnutí sme už o tom hovorili, chcel by kúpiť časť parcely 
nachádzajúcej sa vedľa parcely č. 166/1 v kat. úz. Stará Gala (ktorú vlastní on). Táto plocha sa 
nachádza v oplotenej časti.  
− Ravasz – obec môže určiť aj inú cenu ako 1 €/m².  
− Usačov – nech žiadateľ predloží cenovú ponuku! 
OZ berie na vedomie túto žiadosť.  
 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Tímea Szegény 

− Iván – žiada o jedno- alebo dvojizbový nájomný byt nachádzajúci sa na území obce. Jej 
žiadosť bude zaradená do zoznamu žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Zita Deér-Meleg 

− Iván – žiada o dvojizbový nájomný byt nachádzajúci sa na území obce. Jej žiadosť bude 
zaradená do zoznamu žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Anasztázia Horváth 

− Iván – z kultúrneho domu vo Veľkej Budafe sa vysťahovala rodina Olléovcov, chceli by sa 
nasťahovať na ich miesto. Navrhujem, aby žiadosť bola odročená, nakoľko tento byt musí byť 
zrekonštruovaný. 
− Usačov – tieto byty nemôžu byť prenajaté dovtedy, kým nebudú zrekonštruované. 
− Menyhart - táto žiadosť musí byť zamietnutá. 
Hlasovanie: za 0, proti 9, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadatelia: Gergely Sipos a jeho manželka Éva 

− Iván – predmetom ich žiadosti je nájomné právo trojizbového bytu, ktorý sa uvoľní v blízkej 
budúcnosti. Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Ferenc Süli  
− Iván – chcel by predĺžiť nájomnú zmluvu „Sörpatika“ na nasledujúce 3 roky. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Bálint Andrejkovics 

− Iván – chcel by prenajať prázdnu miestnosť na 1. poschodí v dome služieb, potrebné opravné 
práce by realizoval na vlastné náklady, formou kompenzácie z nájomného. Navrhujem odročiť túto 
žiadosť, kým zistíme situáciu s opravnými prácami. 
OZ berie na vedomie túto žiadosť. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Zoltán Nagy 

− Iván – chcel by od obce kúpiť ornú pôdu v katastrálnom území Veľká Budafa, kúpnu cenu 
ktorej by kompenzoval rekonštrukciou plotu cintorína v časti Veľká Budafa. 
− Ravasz – v súvislosti s podobnými zámenami by som bol opatrný. Existuje spôsob predaja 
obecného majetku. Musí byť vydaná výzva na predloženie ponúk a má byť predaná tomu, kto 
ponúka najlepšiu cenu.  
Hlasovanie: za 0, proti 7, zdržal sa 2. 
 
 



 
• Vstup do občianskeho združenia Naturpark Žitný ostrov 

− Iván – bol by som rád, ak by obec vstúpila do tohto združenia, ktoré slúži na zjednotenie 
podunajských obcí za účelom rozvoja regiónu. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0. 
 


